
 

Treść odpowiedzi na interpelację radnego Łukasza Gołębiowskiego 
w sprawie podjęcia środków ostrożności zapobiegających dalszemu 
rozprzestrzenianiu się koronawirusa 

Odpowiadając na Pana interpelację z 10 marca br. w sprawie organizacji przewozów pasażerskich 
na terenie województwa mazowieckiego realizowanych przez Spółkę „Koleje Mazowieckie - KM” 
(Spółka KM) w związku z sytuacją związaną z zachorowaniem wywołanymi wirusem COVID -19, 
poniżej przedstawiam odpowiedzi na poruszone w wystąpieniu zagadnienia: 

Ad. 1 Zarząd Województwa Mazowieckiego na bieżąco jest informowany przez Spółkę KM o 
sytuacji związanej ze świadczeniem usług przewozowych, w tym o liczbie pasażerów 
korzystających z usług Spółki KM. Dodatkowo od dnia 17 marca br. Spółka KM zobligowana jest do 
przesyłania raportów o liczbie pasażerów na poszczególnych trasach. 

Ad. 2 Spółka KM codziennie analizuje sytuację związaną z potokiem podróżnych na 
poszczególnych liniach. Należy podkreślić, że w związku z decyzją Ministra Edukacji Narodowej 
dotyczącą ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty od 12 do 25 marca br. 
wynikającą z konieczności zapobiegania rozprzestrzenianiu się koronawirusa oraz wprowadzeniem 
przez Ministra Zdrowia stanu zagrożenia epidemicznego. Spółka KM notuje duże spadki frekwencji 
pasażerów. W dniu 17 marca br. pociągi zapełnione były średnio na poziomie ok. 35%. 
Jednocześnie Spółka KM w dniu 17 marca br. odnotowała 106 przypadków zgłoszeń zwolnień 
lekarskich pracowników drużyn konduktorskich. 

W związku z powyższym, została podjęta decyzja o zmianie rozkładu jazdy pociągów. Od dnia 18 
marca br. pociągi będą kursowały według specjalnego rozkładu jazdy. 

Ad.3 Zgodnie z analizą frekwencji (jak wskazano powyżej) brak jest przesłanek do zwiększenia 
zestawienia pociągów. 

 


